








Kindertagesstätte    „Siweschléiferhaus“

Der ACFL hire Foyer de Jour

Neies vun de 
Siweschléifer

Et ass Hierscht
Bam wou sinn deng Blieder…

Elo fänkt déi gemittlech Zäit vum 
Joer un, den Hierscht ass do!

Wa mir spadséiere ginn, musse mir 
eis Kanner erëm méi waarm apaken.

Si maache sech eng Freed draus, 
fir déi schéi faarweg Blieder, déi 
d’Beem elo lues a lues verléieren ze 
sammelen.

Och déi schéi blénkeg Käschte 
gi fläisseg an hir Jackettentäsche 
verstoppt.

Fléien d’Blieder hin an hir, sou lafen 
d’Kanner kräiz a queer.

Passend zum Hierscht freeë mir eis 
op eng gutt Kallbass zopp déi de 
Frédéric eis no engem gudden Tier-
chen mat vill Léift op den Dësch 
zaubert.
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C’est l’automne
La chanson luxembourgeoise « Bam wou sinn deng 
Blieder … » est d’actualité pendant cette saison bien 
agréable de l’automne.

Lors de nos promenades nous ne manquons pas de bien 
emmitoufler nos enfants.

Tous se réjouissent de collectionner les belles feuilles 
multicolores tombées des arbres et arbustes. Et les 
châtaignes brillantes , ils les fourrent dans les poches de 
leurs vestes pour les y cacher. Ils essaient aussi de pour-
suivre les feuilles qui volent par ci et par là, relevées par la 
force du vent.

Une fois rentrés au foyer, nous aimons nous régaler au 
bon potage au potiron, préparé avec beaucoup de soin 
et d’amour par Frédéric.
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An Weihnachten

ist Gott widerspenstig.
Alle Erwartungen bürstet er gegen den Strich.
Er kommt zu uns, aber nicht als ferne Majestät,

die in Palästen wohnt, sondern als ein Kind,
das im Leib der Mutter ins Leben getragen

und an ihrer Brust gestillt wird.

Gott ist widerspenstig,
und wir können es auch sein.

Indem wir einfach zusammen sind und hoffen.
Wir hoffen Gott herbei,

weil wir ihn so dringend brauchen.
Aufgerichtet, den Blick nach oben gewandt,

hoffen wir Gott zu uns, in unsre Welt.
Einfach so.

Gott lässt sich nicht aufhalten.
Er kommt - widerspenstig und sanftmütig,

kraftvoll und bescheiden - mit Macht und Liebe.

Ein gesegnetes Weihnachtsfest  
und alles Gute im neuen Jahr


